



20 AVR 2023

Maroua, le/on the

N°/Ref. UMa/R/VR-EPDTIC/SG/DAAC/DCU

COMMUNIQUÉ

Le Recteur de l'Université de Maroua invite les enseignants de l'Institution dont il a la charge, à prendre massivement part à la **cérémonie de rentrée solennelle** et au **séminaire de pédagogie universitaire de l'année académique 2022-2023**, qui se tiendront conjointement le **mercredi 26 avril 2023** au **Campus de Kongola-Djoulgouf-Kodek (Amphi 500)**, à partir de **9h00 précises** sur le thème : « **La numérisation des enseignements : réalités et perspectives** » dès **9h00 précises**.

ANNOUNCEMENT

The Rector of the University of Maroua hereby invites all the lecturers of his Institution to take part in the **Official Back-To School ceremony** and in the **seminar on university pedagogy for the 2022-2023 academic year** that will jointly take place on **Wednesday 26th April 2023** at the **Kongola-Djoulgouf-Kodek Campus (Amphi 500)** as from **9 am** prompt on the theme: **"The digitisation of Teaching: realities and prospects"**.



Le Recteur/The Rector

Pr. Idrissou Alioum